
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1053
Vil ministeren i forlængelse af svar på REU alm. del – spørgsmål 510, hvor ministeren op-
lyser, at kapacitetsudnyttelsen på pensionerne ikke altid har været over målsætningen på
92 procent, på baggrund af at opgørelserne flere gange er blevet ændret, angive, hvilke
år pensionerne enkeltvis har været under belægsmålsætningerne, dog med undtagelse
af 2020, der har været præget af corona-pandemien, og hvor Pension Avedøre allerede
fra foråret løbende lukkede pladser ned som følge af skimmelsvamp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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